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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/17-01/1 

URBROJ: 2186/012-02/05-17-2 

 

Ivanec, 26. siječnja 2017. 

 

Z A P I S N I K 

od 26. siječnja 2017. godine 

 

sastavljen na 33. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj 

vijećnici, Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,00 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Edo Rajh, Mladen Canjuga, Stjepan Držaić, Jasenka Friščić, Ljubica Friščić, 

Marko Hrg, Vladimir Lacković, Katica Levanić, Dražen Piskač od 18,13 sati, Ivan 

Sedlar, Goran Slavinec, Tibor Surjak, Nikolina Vlahek Canjuga.  

Izostanak su opravdali: Franjo Dukarić, Dragutin Lukavečki i Mirko Žimbrek. 

Izostanak nije opravdala: Milena Golubić. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Čedomir Bračko i 

Branko Putarek – zamjenici gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić, Ljiljana 

Risek, Maja Darabuš, Irena Romanić – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – 

Poslovna zona Ivanec d.o.o., Mladen Stanko – Ivkom d.d. Ivanec, Tajana Daraboš -

Radio Ivanec. 

Sjednicu vodi Edo Rajh – predsjednik Gradskog vijeća, konstatira da je nazočno 12 
vijećnika od ukupno 17 pa će se donositi pravovaljane odluke.  

Predsjednik Vijeća predlaže za sjednicu dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

Svih 12 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednik 

konstatira da je jednoglasno, s 12 glasova „za“, usvojen sljedeći 
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D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

 

1. Zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca  održane 22. 

prosinca 2016. godine 
 

2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Ivanca za 2017. godinu 
 

3. Zaključak o prijenosu prava vlasništva Gradu Ivancu i davanju 
suglasnosti na Ugovor o prijenosu prava vlasništva Gradu Ivancu 

 
4. Zaključak o osnivanju stvarnog prava na nekretninama u vlasništvu 

Grada Ivanca i davanju suglasnosti na III. Dodatak Sporazuma o 
prijenosu prava upravljanja, građenja i održavanja nerazvrstanih cesta u 
obuhvatu Poslovne zone Ivanec istok i Industrijske zone Ivanec 

 
5. Zaključak o imenovanju Povjerenstva za provedbu postupka javnog 

natječaja za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav 
Krklec“ Ivanec i utvrđivanju javnog natječaja  

 

Edo Raj – predsjednik Gradskog vijeća iznosi sljedeću informaciju: Od strane 

vijećnika Gradskog vijeća Žimbrek Mirka dostavljena je sljedeća izjava: „Izjavljujem 

da od 26. siječnja 2017. godine pa do kraja saziva ovog Gradskog vijeća nisam više 

vijećnik gradske organizacije HSS Ivanec te ću biti nezavisni vijećnik. Zahvaljujem uz 

pozdrav. Ivanec, 26.1.2017.“ 

 

Aktualni sat 

1. Tibor Surjak: Zanima me samo vezano je uz otvoren poziv na program 

suradnje između Slovenije i Hrvatske Interreg pa me zanima  u kojoj je to fazi, 

da li to mislimo prijaviti nešto ili ne mislimo. Ima nekakve tri točke, ova koja bi 

bila nama interesantna možda očuvanje održivog korištenja  prirodnih i 

kulturnih resursa  da li se zna za to, ili se ne zna, prijavljuje li se? 

 

2. Katica Levanić: U ime građana iznosim pritužbu na zimsku službu čišćenje, s 

obzirom da na pojedinim dionicama cesta nije očišćeno dovoljno od snijega, 

nisu očišćeni ni nogostupi, ima puno leda i na pojedinim dionicama nema 

bačenog šljunka. Apeliram i molim da se to očisti. 

3. Vladimir Lacković: Moje pitanje vezano je uz sportaše. Neki su se malo požalili 

da financijska sredstva koja su odobrena za sport ove godine još nisu 

podijeljena pa ne znam kakva je situacija, da li je to doznačeno Zajednici 
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sportskih udruga?  Činjenica je da klubovi uglavnom na početku godine 

trebaju novce za plaćanje članarine Savezu, a nemaju. 

4. Ljubica Friščić: Iznosim primjedbu u ime roditelja djece iz ivanečkog vrtića koji 

se žale na vrlo neugodan miris koji se osjeća iz kanalizacije u prostorijama 

gdje su djeca. Svi znamo da je sanitarni čvor  unutra i nije taj miris samo od  

nužde koju djeca vrše dok su u vrtiću, nego se već ujutro kad dođu u vrtić 

osjeća se jako neugodan miris koji je najvjerojatnije iz kanalizacije. Roditelji 

misle da bi trebalo pozvati čak i inspekciju jer se boje da možda to utječe i na 

zdravlje djece. Moram istaknuti da roditelji vele da nije taj problem u svim 

grupama u vrtiću, već u pojedinim grupama gdje se vrlo jako osjeti. Molba je 

da se to pokuša riješiti, ako ne sad odmah, onda dok bude vrijeme ljepše. 

Unutra u tim pojedinim grupama su i šahtovi, da li je to od možda radi toga? 

Oni jesu zatvoreni, ali da li se od toga osjeća smrad, ne znam. Molim da se to 

riješi 

Odgovori na vijećnička pitanja: 

1. Milorad Batinić: Da, program Interreg suradnja Hrvatska - Slovenija, pošto se 

radi o detaljima zamolit ću direktoricu Poslovne zone za objašnjenje. 

Lana Labaš: Interreg je program prekogranične suradnje i zove se trajno 

otvorenim do iskorištenja sredstva, ali to ne znači da je stalno otvoren i 

trenutno je u postupku evaluacija natječaja, zapravo drugog poziva koji je bio 

otvoren do 30.11., a za očekivati je da ove godine poziv odnosno  ponovno 

otvaranje ide tamo negdje u lipnju. 

Tibor Surjak: Ne, natječaj je otvoren do 26. veljače, a treći poziv do lipnja, 

danas sam čitao. 

Lana Labaš: Da pojasnim. Mi pripremamo natječaj, odnosno prijavit ćemo se 

ako uspijemo  s našim partnerima s kojima smo razgovarali prije dva tjedna, 

mi ćemo se prijaviti se u lipnju.  U ovom trenutku natječaj nije otvoren, tako da 

morate malo detaljnije iščitati ili možda ne govorimo o istom natječaju. 

Prekogranični natječaj sa Slovenijom u ovom trenutku nije otvoren. Cilj svih 

takvih prekograničnih javnih poziva je da svi partneri koji su uključeni imaju 

zajedničke interese. S obzirom da u ovom trenutku naš partner iz Slovenije 

već ima partnera iz Hrvatske i mi bi bili drugi partner iz Hrvatske i ako 

uspijemo uskladiti svi zajednički naše interese, mi ćemo prijaviti na kulturu i 

baštinu muzej, to su naši planovi. 

Tibor Surjak: Samo muzej? 

Lana Labaš: Može se prijaviti jedan projekt, a nama je to najveći projekt i 

projekt koji se najbolje uklapa 
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Tibor Surjak: Muzej bi mogao biti samo jedna točkica u cijelom projektu koji bi 

se mogao prijaviti vezano uz turizam i očuvanje kulturne i prirodne baštine. 

Lana Labaš: Nama je muzej prioritetan, dakle pod muzej ne smatram samo 

zgradu i to je u takvim vrstama natječaja čak i marginalni iznos, nego naravno 

program koji se veže uz muzej koji je vezan uz zaštitu kulturne baštine i 

pripadajući turistički proizvod, zato je  bitno da se interesi svih partnera 

usklade, a to ne ide uvijek tako jednostavno. 

Edo Raj: Molim vas da se držimo Poslovnika, da ne ulijećemo u riječi, ovaj put 

da se bolje pojasni nisam reagirao, ali morat ću. Postavi se pitanje, dobije se 

odgovor, ako nešto nije jasno da se opet pita, ali ne da bude to diskusija. 

Milorad Batinić: Kod traženja partnera je ogroman problem da li postoje iste 

dodirne točke, da li projekti koje pojedini partneri kandidiraju da li su prihvatljivi 

za drugu stranu. Slažem se, muzej može biti jedan segment nečeg velikog, 

međutim za to nešto veliko ne može se naći partner i o tome smo promišljali. 

Partnera ovoga trenutka za nešto takvo nemamo. Informiramo kroz web 

stranicu, novine, ono što je u tijeku i što je prihvatljivo. Svaka ideja je više 

nego vrijedna.  

 

Edo Raj konstatira da se u 18,13 sati sjednici odazvao vijećnik Dražen Piskač te da 

je sjednici nazočno ukupno 13 vijećnika.  

 

2. Milorad Batinić: Razgovarao sam drugi dan s direktorom Ivkom-a, s 

ravnateljem ŽUC-a, zašto se ne može čisto čistiti. Vele da je to specifična 

zima, nije opravdanje u cijelosti, ali treba uvažiti to. Da se prisjetimo 

vremenskih uvjeta u kojima je padao snijeg, već su kolnici bili potpuno 

zamrznuti i kad je snijeg padao istoga trenutka se ledio i lijepio za cestu. 

Činjenica je da je već do sada utrošeno negdje preko 400.000,00 kuna za 

zimsku službu,  tu je i utrošak  šljunka i soli. Dostupan je svima program 

zimske službe, čišćenje prema prioritetima, količine. Postoje neki objektivni, ali 

i subjektivni razlozi da neki nogostupi nisu u cijelosti očišćeni. Radi se o 

velikim financijskim iznosima, ali svakako će nakon ove zimske službe i ove 

sezone Ivkom razmisliti kako i na koji način poboljšati tu uslugu. Naravno, mi 

ćemo isto kao gradski vijećnici razmišljati o tome na koji način i kako svojim 

sugestijama i prijedlozima, bit će nužno nabaviti, opremiti se kvalitetnije da bi 

se i nogostupi mogli promptno zajedno s cestama čistiti. Svi naši nogostupi na 

u županijskim i u sklopu nerazvrstanih cesta, ima ih na području grada negdje 

oko preko 26 km, Ivkom čisti oko preko 105 km nerazvrstanih cesta, dosta 

velika površina, velike dužine. Svi naši nogostupi su praktički uz rub kolnika. 

Kad se cesta očisti snijeg ide na nogostup i tada je s nogostupa ovaj zaleđeni 
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tvrdi snijeg bilo izuzetno teško čistiti s ovim strojevima koje Ivkom ima, došlo bi 

do oštećenja i praktički ne bi mogli posao napraviti kako treba. Mislim da je 

Ivkom uspio sve nogostupe sada riješiti, očistiti koje nisu. Vrši se soljenje i 

vjerujem da će se konačno dići temperatura da se to može kvalitetnije 

napraviti. 

 

3. Marina Držaić: Vlada Republike Hrvatske je 2015. godine donijela Uredbu o 

mjerilima i kriterijima prema kojima udruge civilnog društva mogu koristiti 

proračunska sredstva. 2015. godine sa Zajednicom sportskih udruga, odnosno 

s tajnikom, predsjednikom i izvršnim odborom smo usuglasili da nećemo ići 

raspisivati javni poziv s obzirom da je to bio svibanj 2015.  Tako da smo 2015. 

godinu ostavili da se sredstva transferiraju Zajednici sportskih udruga iz 

proračuna sukladno Odluci o proračunu i Programu sporta, s dogovorom da 

ćemo s javnim pozivom, sukladno Uredbi Vlade i  Pravilniku o financiranju 

javnih potreba koji je donesen temeljem te Uredbe za Grad Ivanec, raspisati 

javni poziv sukladno navedenim aktima u 2016. godini  za 2017. godinu. 

Službe su održale sastanak s Izvršnim odborom Zajednice još negdje 

početkom listopada, kada je bilo vrijeme da se takav javni poziv raspiše, 

međutim, evo pokušat ću biti blaga, Izvršni odbor jednostavno nije prihvaćao 

naše sugestije u smislu da mora postupati prema Uredbi Vlade i Pravilnikom 

koji propisuje trošenje sredstva, na način da ono bude transparentno, jasno i 

programski usmjereno. Trošenje sredstva mora ići sukladno potpisanim 

ugovorima između pojedine udruge i Zajednice sportskih udruga, u kojem 

ugovoru će tada stajati na koji način se troše sredstva, na koji način se 

pravdaju sredstva, odnosno da se ispune kriteriji, uvjeti Uredbe i Pravilnika. S 

obzirom da, moram reči, evidentno je da je tada u Zajednici sportskih udruga 

postojalo nepovjerenje prema službama i našem stavu, mi smo jedini izlaz 

vidjeli u tome da se direktno pismeno obratimo Uredu Vlade Republike 

Hrvatske za udruge i da ih zamolimo za tumačenje primjene našeg Pravilnika 

odnosno primjene istog na udruge u sportu. Odgovor Ureda Vlade Republike 

Hrvatske za udruge je stigao, vrlo jasno i decidirano da sva pravila se odnose i 

na udruge u sportu, koji smo mi proslijedili tada i Zajednici sportskih udruga. 

Nakon toga se njihov stav malo smekšao i uspjeli smo dogovoriti da oni 

postupe prema Uredbi i Pravilniku. Ne možete nikoga primorati, možete jedino 

uskratiti sredstva ako ih ne koriste sukladno zakonu. Zajednica sportskih 

udruga priprema javni poziv koji bi trebao biti završen do kraja mjeseca 

ožujka. Slijedom toga, mi smo pripremili ugovor koji smo proslijedili na potpis 

Zajednici sportskih udruga, ugovor kojim ćemo regulirati međusobna prava 

između Grada i Zajednice i tim ugovorom je predviđen transfer sredstva u 

1/12,   s time da oni imaju kao zajednica naše odobrenja da za prva tri 

mjeseca rade prema udrugama privremeno financiranje. Iz Zajednice sportskih 

udruga od danas imam informaciju da tek 8. veljače, ako se ne varam, imaju 

Skupštinu, na kojoj će oni taj ugovor prezentirati i potpisati. Prije nego ugovor 

između Grada i Zajednice bude potpisan, transfera novog nema. Razumijem i 
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Zajednicu koja nema kadrovskih kapaciteta za provedbu jednog tako 

opsežnog poziva sa svim onim što to prati, kao što rade sve ostale udruge u 

Gradu Ivancu. Njima je jasno i glasno stavljeno do znanja i ponuđena im je 

sva administrativna i pravna pomoć iz Grada. Ugovor im je dostavljen, vidjeli 

su ga, imali su neke sitne primjedbe i to smo korigirali, ali sve dotle dok oni 

sukladno svom statutu moraju održati Skupštinu,transfera novaca i ne može 

biti. Na žalost, mislim da se Zajednica trebala ugledati na sve druge gradove, 

naročito gradove koji to provode, takve javne pozive. Ne znam iz kog razloga 

se to tako zakompliciralo, ali zakompliciralo se. Čim iz Zajednice donesu 

potpisani ugovor, transfer prema Zajednici može ići, a isto tako i iz Zajednice 

prema udruga koje su sada sigurno u problemu. 

Milorad Batinić: Grad je učinio sve što je trebalo napraviti davno, davno prije. 

Upozoravali smo tijekom proteklih godina, rađene su i određene edukacije kad 

je došao zakon o udrugama, znali smo i prije godinu dana ovo što sada 

znamo. Međutim, to je bio jedan otpor koji ne mogu razumjeti. Bilo je 

ponuđeno da gradske službe odrade taj dio posla, da idemo u zajedničko 

raspisivanje natječaja, da ubrzamo to znajući za te probleme. To je njihovo 

autonomno pravo, ja se samo nadam da će sve to proći u skladu sa zakonom. 

Međutim, zakon je jasan i moraju svi poštivati tu odredbu, nadam se da će se 

to ubrzati. Postoje i objektivni razlozi zašto to tako sporije ide, da li je to njihov 

sustav odlučivanja, funkcioniranja, ne bih u to ulazio. Otklanjam bilo kakvu 

sumnju ili da Grad nije odradio svoj dio posla. Grad je bio spreman još prije 

više od godine dana na takav način funkcionirati, kao što smo funkcionirali sa 

svim ostalim udrugama na području Grada Ivanca. Udruge u kulturi normalno 

funkcioniraju po ustaljenoj špranci već treću godinu za redom po novom 

zakonu. 

4. Milorad Batinić: Prema mojim informacija to je otklonjeno. Radilo se o jednom 

starom dijelu kanalizacijskog sustava, ne o novom.  

Marina Držaić: Kanalizacijski sustav gdje su šahtovi sanirani dobro funkcionira, 

međim desilo se da je na jednom sanitarnom čvoru jedan poklopac bilo stari i 

trebalo bi ga zamijeniti, a nitko nije primijetio. Da se to ponovno desilo, takvu 

informaciju nemam. Da li je to pitanje od sad? 

Ljubica Friščić: Već duže vrijeme postavljaju se ta pitanja. 

Milorad Batinić: Upitat ćemo vrtić, provjerit ćemo, uputit ćemo dopis da vidimo 

o čemu se radi: 

Katica Levanić: Razgovarali smo na Upravnom vijeću Vrtića, na jednom dijelu 

vani se isto osjeti miris i u dijelu gdje je kuhinja, pogotovo ujutro kad dođu 

kuharice i tete. Treba izvidjeti što je u pitanju. 
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Milorad Batinić: Primjedba je primljena na znanje, postupit će se po tome i 

uputit će se dopis Dječjem vrtiću. 

Više nije bilo pitanja i prijedloga vijećnika pa predsjednik Vijeća zaključuje aktualni 

sat i prelazi na točke dnevnog reda. 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca  održane  

22. prosinca 2016. godine 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je Zapisnik s 32. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca  održane 22. prosinca 2016. godine, bez 

primjedaba, jednoglasno s 13 glasova „za“ usvojen. 

 

 

 
 

TOČKA 2. 
Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju  

Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Darabuš – pročelnica Upravnog odjela za 

proračun, financije i gospodarstvo: Temeljem zahtjeva koji je pristigao početkom ove 

godine od strane trgovačkog društva u vlasništvu Grada, a koje je trenutno 

dugoročno kreditno zaduženo, zamoljeni smo da si izvidimo mogućnost da li postoji 

prostora da se tvrtki za reprogram postojećeg kreditnog zaduženja da suglasnost na 

to kreditno zaduženje i da Gradsko vijeće donese odluku o davanju jamstva na isto. 

Obzirom da Zakon o proračunu predviđa takvu mogućnost, ali je jedan od preduvjeta 

da se krene u proceduru da to bude sadržano i u Odluci o izvršavanju proračuna za 

godinu za koju se traži suglasnost odnosno jamstvo Grada za otplatu kredita. U tom 

smislu je napravljen ovaj prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Ivanca. Znači, ne radi se o novom kreditnom 

zaduženju, radi se o postojećem dugoročnom kreditu koji je uzet s ciljem investicije 

za što je jedino i može trgovačko društvo u vlasništvu Grada kreditno zadužiti. Iz 

zahtjeva odnosno popratne dokumentacije vidi se da je preostala glavnica za otplatu 

iznosi 5.500.000,00 kuna i nakon što  trgovačko društvo provede postupak javne 

nabave za nabavu tog novčanog kredita, dokumentacija će biti pripremljena odnosno 

predočena Gradskom vijeću, biti će pripremljena odluka o davanju jamstva, a prije 

toga odluka o suglasnosti na kreditno zaduženje koju i donosi gradonačelnik. Nakon 

što bude donesena odluka gradskog vijeća, možemo krenuti prema Ministarstvu 

financija i tražiti također njihovu suglasnost da Grad može dati jamstvo trgovačkom 

društvu u svom vlasništvu. Ako se ministarstvo pozitivno očituje nakon tog trenutka 

tvrtka može ići u sklapanje dugoročnog kredita. Razlozi zašto se kreće u 

refinanciranje postojećeg dugoročnog kredita navedeni su u samom zahtjevu od 
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trgovačkog društva, a to je zapravo manji trošak kamate koju društvo ima u ovom 

trenutku kod postojeće banke. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Tibor Surjak: Pa, evo, ja bih morao primijetiti da je to svojevrsni svjetski rekord -  

rebalans proračuna sredinom prvog mjeseca. To je zanimljivo. Meni je taj kredit, 

odnosno to jamstvo koje bi Grad Ivanec dao firmi Poslovna  zona u najmanju ruku 

nevjerojatno jer ionako podmiruje Grad sve ove kredite vezano za tu firmu, pa sad još 

dodatni kredit ovaj, a zamislite uzima se kredit samo iz razloga zato jer su kamatne 

stope jeftinije nego su bile nekad. To nije razlog za uzimat kredit. Kredit se uzima kad 

kredit trebaš, to je prvo i osnovno. Kad tu računate ono što se vi tu izračunali, onda 

imamo, ako su ovi anuiteti točni, za ovaj prvi kredit imamo 675.500,00 kuna svaki 

mjesec, ali još osam rata imamo. Kad to pomnožimo dobijemo 5,4 milijuna kuna još 

moramo vratiti  po ovoj kamatnoj stopi kako je sad. Tu je prikazano nevjerojatno da je 

to ušteda s ovim novim kreditom s minimalnom kamatnom stopom od 135.500,00 

kuna kroz 5 godina. Jedno se zaboravlja da se ovaj gornji kredit više ne vraća 5 

godina samo 4 godina pa je to onih 1,2 milijuna kuna razlike jer je donji anuitet 

607.000,00 kuna. Kad to suma summarum dobijete da je taj donji kredit vas košta 

6.078.000,00 kuna. kad tome dodate obradu kredita 238.000,00 kuna dodatnih pa 

dolazimo do 6,3 milijuna. Kad 6,3 milijuna oduzmete od ovih gore 5,4 milijuna dobite 

900,000,00 kuna. Dajte mi molim vas pojasnite kako ste vi dobili ukupnu moguću 

uštedu od 440.000 kuna na razlici ova dva kredita. Molim vas, objasnite mi. 

 

Lana Labaš: Ja ću vam se sad i poluprivatno obratiti. Vi kad se pripremate za nastup 

na Vijeću, svakako bi morali malo detaljnije pročitati ono što vam je dano u prilogu. 

Godišnje plaćamo dva anuiteta, ne plaćamo ih mjesečno. To je 675.000,00 puta dva 

to vam je 1.350.000,00 godišnje. To je po kamati od 7,5% i otplaćujemo još 5 godina. 

Dakle, to je još 10 anuiteta do kraja godine. Prema ponudi informativnoj koju smo 

dobili kamatu koju oni mogu ponuditi to je 3,72% i godišnje bi to po istim uvjetima 

ispalo oko 130.000,00 kuna uštede godišnje. Kad se to pomnoži s 5 godina koliko 

imamo do kraja to ispada oko 600.000,00 minus obrada kredita, dakle na 5 godina. 

 

Tibor Surjak: Krivi podatak. 

 

Edo Raj: Gospodine Surjak, neka direktorica odgovori, a onda vi opet postavite 

pitanje. 

 

Tibor Surjak: Ne možemo razgovarati ako su krivi podaci. Piše da ima 20 

polugodišnjih anuiteta po prvom kreditu i  da je do sada otplaćeno 12. 20 minus 12 je 

osam, je li tako, to bi bilo tako? To je jednostavno matematički. Tako piše tu u 

papirima.  Znači, ima još 4 godine. 

 

Lana Labaš: Mi imamo još za otplatiti 2017., 2018., 2019., 2020.  i  2021. godinu. 
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Tibor Surjak Sad ću se ja vama obratiti poluprivatno. Kad pripremate materijale dajte 

napišete korektne i točne podatke. 

 

Edo Rajh: Gospodine Surjak, vi ste postavili pitanje, direktorica Zone vam pokušava 

objasniti zašto je to tako, nemojte joj ulijetati u riječ, dozvolite joj da objasni. Nemojte 

joj upadati u riječ. Ako vam još nešto nije jasno onda imate pravo još jedanput 

postaviti pitanje po istoj točki dnevnog reda, imate pravo dva puta diskutirati i molim 

da se toga držite. 

 

Tibor Surjak: Svakome tko je čitao materijale neke stvari nisu jasne. Stvari su jasne 

samo onima koji materijale nisu pročitali. 

 

Lana Labaš: Nemam pred sobom otplatni plan, provjerit ću do sada otplaćene 

anuitete i ako je moja greška ja ću se vama ispričati. Ovi iznosi koji su navedeni su 

100% točni, to su materijali koje smo mi pripremali nama za Skupštinu. Donijeli smo 

odluku da idemo u refinanciranje  kredita. Dozvoljavam da sam možda napisala 12 

anuiteta i da je možda tu greška, ali iznosi su 100% točni. Ako je kakva greška, 

moguće je da je greška u broju anuiteta koje smo otplatili, ali moram vidjeti po 

otplatnom planu. Mi smo u jednom trenutku išli u 2010. na prolongiranje otplate roka 

kredita i moguće da je došlo do nekakvih odstupanja, moram provjeriti, ako je moja 

greška ispričat ću se i eventualno vam i pismeno dati tumačenje. 

 

Tibor Surjak: Po toj matematici ako je isti broj anuiteta ostao do kraja onda ovo ima 

smisla, ali ako je dva anuiteta manje, onda nema smisla. 

 

Lana Labaš: Izračun sam radila prema otplatnom planu jednom i drugom. Eventualno 

je krivi taj podatak o broju anuiteta. Pitanje je samo u brojci, ali iznosi su točni. 

 

Tibor Surjak: Iznosi su krivo zbrojeni. 

 

Lana Labaš: Nisu krivo zbrojeni. 

 

Milorad Batinić: Imamo preostalu glavnicu zajedno sa kamatom i rok otplate 

postojećeg kredita je još 5 godina. Zatražili smo ponudu na tržištu jer su kamate pale, 

mi smo se preselili u Zagrebačku  banku pošto VABA banka više ne funkcionira, 

neovisno o tome što je to sad neka druga banka i nema više niti poslovnice ovdje. To 

je informativna ponuda 3,72% što je 100% niže, duplo manja kamata. Po toj logici išli 

smo raditi matematiku, tražili smo otplatni plan. Ovo je procedura, materijal koji je 

pripremljen da se vidi da li ima smisla. Naravno, vi ste u pravu kad pitate da li ima 

smisla. Da li na godišnjoj razini 135.000,00 ili će biti 667.000,00 kroz 5 godina ili 

440.000,00 kuna kroz 5 godina ušteda. Da je 100.000,00 kuna ušteda, isplati se ići u 

to. Tek po provedenom natječaju će se vidjeti kolika je kamata, otplatni plan je isto 

informativnog karaktera da se vidi. Da li će ušteda biti 100.000,00 kuna na godišnjoj 
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razini, to je strašno puno. Tu ne vidim razloga zašto ne. Znači, ovo je procedura koju 

nužno Grad mora provesti da bi se uopće moglo pokrenuti naspram Ministarstva 

financija. Ukoliko je došlo u pripremi materijala do određenih grešaka, da li 12 ili 20 

rata,to je manje bitno, bitni su iznosi preostalih anuiteta i ono što će se uzeti. Što se 

tiče jamstva, 2008. godine Grad nije mogao dobiti suglasnost Ministarstva financija i 

tada je Poslovna zona, tvrtka u vlasništvu Grada, digla kredit. Po tadašnjem Zakonu 

nije bilo nužno jamstvo. Zakon se promijenio, sada je nužno i Grad mora dati jamstvo 

trgovačkim društvima gdje je osnivač ili gdje je vlasnik. O tome se radi. Znači, ne radi 

se o tome da mi tražimo nešto nego naprosto regulativa je takva i zakone moramo 

poštovati. Ukoliko smatrate da ste za uštede na godišnje razine ne treba ići po kredit, 

mijenjati kredit, ovo nije novo zaduženje, radi se o refinanciranju, a procedura se 

mora provoditi kao da se iznova diže kredit. Diže se onolika masa kredita koliko je 

potrebno da se postojeći refinancira, ništa više. Ne može se dići. Kredit se može 

dobiti uz suglasnost za investiciju.  

 

Lana Labaš: U ovaj kredit ulazimo s glavnicom koja  u ovom trenutku s 31.12. iznosi 

5.5 milijuna kuna, to je ostatak duga po sadašnjem kreditu. Ako se ide u 

refinanciranje, to se tretira kao novi kredit i to je nama nova polazna cifra. U svakom 

slučaju, čim je manja kamata, 50% manja kamata u konačnici, iznos kamata koji se 

plaća je manji. 

 

Milorad Batinić: Točan iznos će se vidjeti po objavljenom natječaju, doći će na 

Gradsko vijeće ugovor, točno će se tada vidjeti. Ovo je izračun temeljem podataka 

koje je direktorica dostavila informativnu ponudu Zagrebačkoj banci temeljem stanja 

na računu. 

 

Goran Slavinec: Želim izraziti zadovoljstvo aktivnostima vezanim za refinanciranje 

postojećeg kredita. Samo me zanima da li imamo neki plan kamo ćemo preusmjeriti 

višak planiranog iznosa što se tiče godišnjih anuiteta. 

 

Milorad Batinić: Jako dobro pitanje. Razmišljao sam o tome, međutim imamo toliko 

projekata kojima svaki iznos je više nego hvale vrijedan koji bude više, a koje smo 

morali zaustaviti ili ih radimo kroz etape, kroz faze. Kuda će taj iznos, imamo gdje  

uložiti. Samo se nadam da, dobio sam nedovršene podatke, nekompletne, izvršenje 

proračuna u odnosu 1.1. do 31.12.2016., nisu konačni podaci, godina još traje, 

prihodovna strana nam je negdje oko 8% više smo prihodovali, što naravno taj trend 

neće biti u ovoj godini. To me žalosti, tako da će ovih 100.000,00 dobro doći za 

realizaciju onih projekata koje možda nismo niti staviti u proračun, a nadamo se da 

ćemo uspjeti dobiti povrat odnosno kompenzaciju tako da nećemo morati taj višak 

potrošiti ukoliko kompenzacija s nacionalne razine neće ići kako treba. Naime, 

Odluka o izvršavanju proračuna, prva točka,  tu su svi točni podaci, ovo je popratna 

dokumentacija radi pojašnjenja koja može i ne mora biti sastavni dio. Konstatacija da 

su podaci netočni u Odluci o izvršavanju proračuna nije točna. Podaci su tamo točni. 

U popratnoj dokumentaciji, što će se naravno provjeriti, i kao što sam rekao, kod 
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formalnog odobrenja prihvaćanja kredita tada ćemo dobiti kompletne podatke. 

Slažem se, treba biti pedantniji. Iznosi su točni. 

Tibor Surjak: Ja sam čitao to što sam dobio. 

Lana Labaš: Moguće da je to moja greška u broju anuiteta. 

Više se nitko nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik Vijeća konstatira da je od 13 nazočnih 

vijećnik 12 vijećnika glasalo „za“, 1 vijećnik „protiv“ te je s 12 glasova donijeta 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke 

o izvršavanju Proračuna Grada Ivanca 

za 2017. godinu 

 

Članak 1. 

 U Odluci o izvršavanju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ br. 71/16), u članku 25. dodaje se novi stavak 2., koji glasi: 

 „Gradsko vijeće Grada Ivanca može tijekom godine svojom Odlukom odlučiti o 

davanju jamstva pravnoj osobi u većinskom izravnom ili neizravnom vlasništvu Grada Ivanca 

do iznosa od 6.500.000,00 kuna za ispunjenje dugoročne kreditne obveze.“. 

 

Članak 2. 

 Iza članka 25.  dodaje se novi članak 26.: 

„Ukupna obveza Grada Ivanca na dan 31.12.2017. godine po osnovi dugoročnog vlastitog 

zaduženja, izdanih suglasnosti za zaduženja ustanova i trgovačkih društava čiji je osnivač 

očekuje se u iznosu od 9.560.591,14 kuna.“ 

 Dosadašnji članci 26. i 27. postaju članci 27. i 28.. 

 

Članak 3. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 
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TOČKA 3. 
Zaključak o prijenosu prava vlasništva Gradu Ivancu i davanju suglasnosti na 

Ugovor o prijenosu prava vlasništva Gradu Ivancu 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za 

lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu: Zajedno ću obrazložiti 3. i 4. točku 

dnevnog reda, s obzirom da su vezane. Sukladno Zakonu o cestama sve 

nerazvrstane ceste moraju biti u vlasništvu jedinice lokalne samouprave. Ovdje se 

radi o dijelu prometnice u Industrijskoj zoni koje zemljište je u vlasništvu tvrtke 

Poslovna zona Ivanec d.o.o., a u vlasništvo je Poslovna zona došla otkupom 

zemljišta. Na žalost naše tvrtke, prema postojećim propisima između osoba javnog 

prava odnosno tvrtki , za zemljište koje služi za izgradnju komunalne infrastrukture to 

ne smije biti  naplativ posao i tvrtka  od Grada Ivanca ne smije oprihodavati ništa. 

Slijedom tog zaključka kako su sve ceste unutar gospodarskih zona, što znači 

industrijske i poslovne zone, odlukama ovog Gradskog vijeća prenijeta na upravljanje 

i gospodarenje tim cestama na Poslovnu zonu. Isto tako, potrebno je već postojeće 

sporazume dopuniti s tom cestom kako bismo u stvari ta stvarna prava mogli upisati 

u gruntovne knjige sukladno zakonu. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno s 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

1. Gradsko vijeće Grada Ivanca daje suglasnost na prijedlog Ugovora o prijenosu 
prava vlasništva Gradu Ivancu bez naknade za nekretnine u vlasništvu 
Poslovne zone Ivanec d.o.o., Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 
 

2. Sukladno Ugovoru iz točke 1. ovog Zaključka, novoformirane nekretnine u 
Industrijskoj zoni Ivanec, i to: 
- čkbr. 2780/1 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 3187 m2, 

- čkbr. 2784/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 301 m2, 

- čkbr. 2785/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 307 m2, 

sukladno izrađenom Prijavnom listu za k.č.br. 2760 i dr. u k.o. Ivanec, od 

ovlaštenog inženjera geodezije - Geoizmjera d.o.o., Ivanec, Ak. Mirka Maleza 

3, bez naknade i bezteretno, prenose se u vlasništvo Grada Ivanca radi 

izgradnje nerazvrstane ceste i javne rasvjete. 
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3. Za zaključivanje Ugovora sukladno ovom Zaključku, ovlašćuje se 
gradonačelnik Grada Ivanca. 

 
 
 

TOČKA 4. 
Zaključak o osnivanju stvarnog prava na nekretninama u vlasništvu Grada 
Ivanca i davanju suglasnosti na III. Dodatak Sporazuma o prijenosu prava 

upravljanja, građenja i održavanja nerazvrstanih cesta u obuhvatu Poslovne 
zone Ivanec istok i Industrijske zone Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno s 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

1. Gradsko vijeće Grada Ivanca daje suglasnost na prijedlog III. Dodatka 
Sporazuma o prijenosu prava upravljanja, građenja i održavanja nerazvrstanih 
cesta u obuhvatu Poslovne zone Ivanec istok i Industrijske zone Ivanec, 
KLASA: 943-01/17-01/03, URBROJ: 2186/012-02/32-17-1. 
 

2. Suglasnost iz prethodne točke ovog Zaključka daje se temeljem Ugovora br. 
156/08 o reguliranju međusobnih prava i obveza, KLASA: 302-01/08-01/8, 
URBROJ: 2186/012-08-03, I. Dodatka Ugovoru br. 156/08 o reguliranju 
međusobnih prava i obveza, KLASA: 302-01/08-01/8, URBROJ: 2186/012-
02/02-14-10, II. Dodatka Ugovoru br. 156/08 o reguliranju međusobnih prava i 
obveza, KLASA: 302-01/15-01/01, URBROJ: 2186/012-04/16-15-1, i III. 
Dodatka Ugovoru br. 156/08 o reguliranju međusobnih prava i obveza, 
KLASA: 302-01/16-01/18, URBROJ: 2186/012-04/16-16-5. 
 

3. Ovim Zaključkom ujedno se utvrđuje da su na nekretninama označenim kao: 
 čkbr. 4937 k.o. Ivanec, u naravi cesta, površine                                              7230 m2 

 čkbr. 4900/136 k.o. Ivanec, u naravi cesta, površine                                       2334 m2 

 čkbr. 4955/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta Krčevine, površine                             723 m2 

 čkbr 4955/1 k.o. Ivanec, u naravi cesta Krčevine, površine                            3138 m2 

 čkbr. 4999/1 k.o. Ivanec, u naravi Gospodarska ulica, površine                     5580 m2 

 čkbr. 4999/2 k.o. Ivanec, u naravi Gospodarska ulica, površine                       253 m2 

 čkbr. 5002 k.o. Ivanec, u naravi Gospodarska ulica, površine                          259 m2 

 čkbr. 5050 k.o. Ivanec, ulica u Gospodarskoj ulici, površine                             712 m2 

 čkbr. 4957 k.o. Ivanec, u naravi Cesta Krčevina, površine                              1503 m2 

 čkbr. 4971/1  k.o. Ivanec, Gospodarska ulica, površine                                       30 m2 
 čkbr. 4971/4 k.o. Ivanec, Gospodarska ulica, površine                                       36 m2, 

 čkbr. 2807 k.o. Ivanec, u naravi cesta Vladimira Nazora, površine                 2665 m2 , 
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 čkbr. 2790/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta Ulica Vladimira Nazora, površine     1909 m2,                                       

sukladno Prijavnom listu za k.č.br. 2786/3 i dr. u k.o. Ivanec, 
 

temeljem Sporazuma o prijenosu prava upravljanja, građenja i održavanja 
nerazvrstanih cesta u obuhvatu Poslovne zone Ivanec istok i Industrijske zone 
Ivanec, KLASA: 302-01/08-01/09, URBROJ: 2186/012-02/12-01/4, I. Dodatka 
Sporazuma o prijenosu prava upravljanja, građenja i održavanja nerazvrstanih 
cesta u obuhvatu Poslovne zone Ivanec istok i Industrijske zone Ivanec, 
KLASA: 302-01/08-01/08, URBROJ: 2186/012-02/02-14-11, te II. Dodatka 
Sporazuma o prijenosu prava upravljanja, građenja i održavanja nerazvrstanih 
cesta u obuhvatu Poslovne zone Ivanec istok i Industrijske zone Ivanec, 
KLASA: 943-01/14-01/15, URBROJ: 2186/012-02/32-15-12, a sukladno 
odredbama Zakona o cestama, poslovi upravljanja, građenja i održavanja 
nerazvrstanih cesta na nekretninama preneseni na Poslovnu zonu Ivanec. 

 

4. Sukladno odredbama III. Dodatka Sporazuma iz točke 1. ovog Zaključka na 
novoformiranim nekretninama u Industrijskoj zoni Ivanec, i to: 
 

- čkbr. 2780/1 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 3187 m2, 
- čkbr. 2784/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 301 m2, 
- čkbr. 2785/2 k.o. Ivanec, u naravi cesta, ukupne površine 307 m2, 
sukladno izrađenom Prijavnom listu za k.č.br. 2760 i dr. u k.o. Ivanec, od 

ovlaštenog inženjera geodezije - Geoizmjera d.o.o., Ivanec, Ak. Mirka Maleza 

3, a za koje nekretnine Poslovna zona Ivanec i Grad Ivanec sklapaju Ugovor o 

prijenosu prava vlasništva bez naknade u korist Grada Ivanca temeljem 

Zakona o uređivanju imovinskopravnih odnosa u svrhu izgradnje 

infrastrukturnih građevina („Narodne novine“ br. 80/11), 

u skladu s odredbama Zakona o cestama („Narodne novine“ br. 84/11, 22/13, 

54/13, 148/13 i 92/14), izvršit će se uknjižba prava upravljanja, građenja i 

održavanja nerazvrstanih cesta na nekretninama u zemljišnim knjigama 

Općinskog suda u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu, za katastarsku općinu 

Ivanec, u korist: Poslovna zona Ivanec d.o.o., Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 

9b, OIB 87283813100. 

 

5. Za sklapanje III. Dodatka Sporazuma iz točke 1. ovog Zaključka o pravu 
građenja, ovlašćuje se gradonačelnik Grada Ivanca, Milorad Batinić. 
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TOČKA 5. 
Zaključak o imenovanju Povjerenstva za provedbu postupka javnog natječaja 

za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec i 
utvrđivanju javnog natječaja 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Katica Levanić – predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 26. siječnja 2017. 

godine donio zaključak da se u Povjerenstvo za provedbu postupka javnog natječaja 

za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec  

predlažu: 

- Branko Putarek – zamjenik gradonačelnika – predsjednik Povjerenstva, 

- Čedomir Bračko – zamjenik gradonačelnika – član, 

- Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, imovinu i 

javnu nabavu – član. 

 

Otvorena je rasprava. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno s 13 glasova donijeti 

a) 

Z A K LJ U Č A K 

o imenovanju Povjerenstva za provedbu postupka javnog natječaja za 

imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec  

1. U Povjerenstvo za provedbu postupka javnog natječaja za imenovanje 
ravnatelja Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec imenuju se: 
- Branko Putarek, zamjenik gradonačelnika – predsjednik Povjerenstva, 
- Čedomir Bračko, zamjenik gradonačelnika – član, 
- Marina Držaić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, 

imovinu i javnu nabavu – član. 
2. Povjerenstvo ima zadatak da pregleda natječajnu dokumentaciju, otvara 

prijave pristigle na javni natječaj, provjerava pravodobnost i potpunost prijava, 
ispunjavanje uvjeta prijavljenih kandidata, te utvrđuje prijedlog za imenovanje 
ravnatelja/ravnateljice. 

3. U izvršavanju zadaća iz prethodne točke ovog Zaključka, Povjerenstvo će se 
pridržavati propisa koji se odnose na predmetno područje. 

4. Povjerenstvo se imenuje na određeno vrijeme, odnosno na vrijeme do 
izvršenja zadaća iz točke 2. ovog Zaključka. 

5. Organizacijske, tehničke i administrativne poslove za Povjerenstvo obavljat će 
Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu. 
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6. Ovim se Zaključkom ujedno utvrđuje i tekst Javnog natječaja za izbor i 
imenovanje ravnatelja/ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav 
Krklec“ Ivanec. 

7. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 

b)  Utvrđuje se tekst javnog natječaja: 

JAVNI NATJEČAJ 

za izbor i imenovanje ravnatelja/ravnateljice Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“ Ivanec 

 

Uvjeti: 

Ravnateljem Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec može biti 

imenovana osoba koja ispunjava sljedeće uvjete: 

- završen preddiplomski i diplomski sveučilišni studij ili integrirani preddiplomski 
i diplomski sveučilišni studij ili specijalistički diplomski stručni studij 
knjižničarskog usmjerenja, kao i osoba koja je stekla visoku stručnu spremu 
sukladno propisima koji su bili na snazi prije stupanja na snagu Zakona o 
znanstvenoj djelatnosti i visokom obrazovanju i najmanje pet godina rada u 
knjižničarskoj struci (čl. 27. st. 2. Zakona o knjižnicama („Narodne novine“ br. 
105/97, 05/98, 104/00 i 69/09), 

- iznimno od odredbe čl. 27. st. 2. Zakona o knjižnicama („Narodne novine“ br. 
105/97, 05/98, 104/00 i 69/09), za ravnatelja samostalne knjižnice može se 
imenovati osoba koja ima završen preddiplomski sveučilišni studij ili stručni 
studij u trajanju od najmanje tri godine, kao i osoba koja je stekla višu stručnu 
spremu sukladno propisima koji su bili na snazi prije stupanja na snagu 
Zakona o znanstvenoj djelatnosti i visokom obrazovanju i deset godina rada u 
kulturi ako se na ponovljeni natječaj ne javi osoba koja ima uvjete iz čl. 27. st. 
2. Zakona o knjižnicama („Narodne novine“ br. 105/97, 05/98, 104/00 i 69/09), 

- stručne, radne i organizacijske sposobnosti. 
 

Na natječaj se mogu prijaviti osobe oba spola. 

Riječi i pojmovi koji imaju rodno značenje, korišteni u ovom natječaju, odnose se 

jednako na muški i ženski rod, bez obzira jesu li korišteni u muškom ili ženskom rodu. 

Ravnatelja/ravnateljicu imenuje Gradsko vijeće Grada Ivanca, na prijedlog 

Povjerenstva za provedbu postupka javnog natječaja. 

Ravnatelj/ravnateljica imenuje se na četiri godine. 

Uz prijavu na natječaj potrebno je priložiti: 

- životopis, 
- dokaz o državljanstvu Republike Hrvatske (preslika domovnice), 
- dokaz o stečenoj stručnoj spremi (diploma u izvorniku ili ovjerenom presliku), 
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- dokaz o radnom stažu u knjižničarskoj struci (izvornik potvrde HZMO-a ili drugi 
odgovarajući dokaz u izvorniku ili ovjerenoj preslici), 

- uvjerenje o nekažnjavanju, ne starije od 6 mjeseci (izvornik ili ovjerena 
preslika), 

- program rada i razvitka knjižnice. 

Prijave na natječaj s dokazima o ispunjavanju uvjeta podnose se u roku od 15 dana 

od objave natječaja u Narodnim novinama, na adresu: Povjerenstvo za 

provedbu postupka javnog natječaja, Trg hrvatskih ivanovaca 9b, 42240 Ivanec, 

s naznakom „Javni natječaj za izbor i imenovanje ravnatelja/ravnateljice 

Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec“ ili osobno u prijemni 

ured Grada Ivanca. 

Nepravovremene i nepotpune prijave na javni natječaj neće se razmatrati. 

O rezultatima natječaja prijavljeni kandidati bit će obaviješteni u roku od 45 dana od 

dana isteka roka za dostavu prijava na natječaj. 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene pa predsjednik zaključuje rad sjednice. 

Dovršeno u 18,47 sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNIK GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA IVANEC: 

       Edo Rajh, dipl.oec. 

 


